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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
24/11/2022 19:30h – Eurovolleycenter  

 
 

Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Paul Lagae, Johan Van Riet 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre, Denis Van Bever, Pascal Schmets (via TEAMS) 
o Commissies/commissions : Frank Desmet, Arturo Di Giacomo, Leo Bergmans 

 
Verontschuldigd/Excusés: 
o Claude Kriescher (volmacht aan / procuration à Dominique) 
 

 

COMMISSIES 
 
1.    MNC 
 
1.1. CEV meldde dat de Euroleague start  op 26-27 mei. 

Volgens de FIVB-regels dient de nationale 
competitie dus afgesloten te worden uiterlijk op 
12/05. Frank zal deze info doorspelen naar de liga’s 
(en naar alle voorzitters) zodat de speelkalenders 
kunnen aangepast worden indien nodig. De raad 
betreurt de laattijdige communicatie door CEV, en 
vreest voor een late vrijgave van de NP-spelers uit 
het buitenland. 

1.2. Frank plant de langverwachte meeting 
‘VolleyAdmin-Fedinside’ voor donderdag volgende 
week of de week daarachter.  Naast Kevin en 
Laurent beoogt Frank ook de deelname van Michel 
Loppe, Peter Meerts, Didier Vanleeuw en Guy.  

1.3. Naar aanleiding van een recent incident suggereert 
Pascal dat het draaiboek van de commissarissen 
expliciet vermeldt dat vlaggen moeten voorzien 
worden voor lijnrechters. Frank en Arturo nemen dit 
ter harte. 
 

2.  NSC 
 
2.1.  Arturo is enig kandidaat om zichzelf op te volgen. 
2.2.  De NSC vergaderde op 22/11 (het verslag zal ter 

beschikking gesteld worden), en brengt de 
volgende punten aan voor de Rvb: 

2.2.1. Opties cash/elektronische betaling SRs: de NSC 
besluit de huidige situatie voorlopig niet te 
wijzigen. Aan Kevin (VolleyAdmin) zal gevraagd 
worden de scheidsrechter standaard zijn keuze te 
laten aanvinken bij het invoeren van zijn 
vergoedingen, binnen de lijnen van de GDPR-
verordening. Op termijn wordt de elektronische 
vergoeding verplicht.  

2.2.2. Car-sharing: de NSC wil al bij de aanduiding van 
officials (ook commissarissen) info meegeven 
over potentiële reisgenoten en hen met 
praktische richtlijnen (bv : wie belt wie?) 
aanporren tot carpooling, ook hier binnen de 
lijnen van de GDPR-verordening.  

 

COMMISSIONS 
 
1.    MNC 

 
1.1. La CEV a indiqué que l'Euroleague commence 

les 26-27 mai. Ainsi, selon les règles de la FIVB, 
la ligue nationale devrait être conclue au plus 
tard le 12/05. Frank transmettra cette information 
aux ligues (et à tous les présidents) afin que les 
calendriers puissent être adaptés si nécessaire. 
Le conseil regrette la communication tardive de 
la CEV, et craint une libération tardive des 
joueurs des sélections jouant à l'étranger. 

1.2. Frank prévoit la réunion tant attendue de 
"VolleyAdmin-Fedinside" pour jeudi prochain ou la 
semaine suivante.  Outre Kevin et Laurent, Frank 
envisage également la participation de Michel 
Loppe, Peter Meerts, Didier Vanleeuw et Guy.  

1.3. Suite à un incident récent, Pascal suggère que le 
manuel des commissaires indique explicitement 
que des drapeaux doivent être fournis aux juges 
de ligne. Frank et Arturo prennent cela à cœur. 

 
 

2.  CNA 
 

2.1.  Arturo est le seul candidat à sa propre succession. 
2.2.  La CNA s'est réunie le 22/11 (le procès-verbal 

sera disponible), et apporte les points suivants 
pour le CA : 

2.2.1. Options de paiement des arbitres en 
espèces/électronique: la CNA décide de ne pas 
changer la situation actuelle pour le moment. Il 
sera demandé à Kevin (VolleyAdmin) de laisser les 
arbitres cocher leur choix par défaut lors de la 
saisie de leurs frais, tout en respectant le 
règlement GDPR. À terme, les frais électroniques 
deviendront obligatoires.  

2.2.2. Covoiturage : la CNA souhaite fournir des 
informations sur les compagnons de voyage 
potentiels lors de la nomination des officiels (y 
compris les commissaires) et les encourager à 
faire du covoiturage avec des directives pratiques 
(par exemple : qui appelle qui ?), toujours dans le 
respect du règlement GDPR.  
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2.2.3. Wisselbordjes : op 29/09 besliste de raad om het 
gebruik van wisselbordjes te schrappen. De NSC 
analyseert nu de impact van de schrapping op 
eventueel tijdverlies bij wissels. De RvB zal dit te 
gepasten tijde bespreken. 

 
Het competitiereglement bevat enkele onlogische  
artikelen (ex art 11.2). De NSC wenst betrokken 
te worden bij het opstellen van het reglement (en 
tijdig : begin 2023). 

2.2.4. Door de veelvuldige afzeggingen en verloven 
(1206 tot heden) en de beperkte pool aan SRs is 
het soms onmogelijk voor de aanduiders om 
lokaal vervangers te vinden. Zo gebeurt het dat 
de SR voor een match van NAT3 van 60 km ver 
komt, met alle financiële gevolgen van dien. Dioor 
het tekort aan SRs zijn er ook minder observaties. 
Arturo hoopt volgend jaar over 30 nieuwe SRs te 
beschikken.   

 
2.3. Compensatiekas: Pascal merkt op dat de 

financiële regularisatie van het seizoen 2021-
2022 nog niet gebeurde. Johan zal zich 
informeren bij Geert en de regularisatie afwerken 
met Pascal. Elke vleugel zal regulariseren voor 
haar clubs, en een finale transfer tussen de 
vleugels brengt het globale saldo op nul. 

 
3.  LIGD 
 
3.1.  Financiering TV-uitzendingen: Guy & Geert 

hadden elk afzonderlijk contact met Jannie Haek 
(Nationale Loterij). Die bevestigde dat het 
onlogisch is dat de sponsoring voor volleybal 
slechts naar één liga zou vloeien. Binnen de tien 
dagen zou hierover klaarheid moeten komen. 

3.2.  De LIGD is zwaar teleurgesteld omdat VB de 
barragematch tussen de laatste uit de LIGH en 
de tweede uit NAT1 geschrapt heeft, terwijl dat 
vorig jaar voor de LIGD niet kon. Guy legt uit dat 
het hier om een uitzonderlijke toegeving ging 
omwille van een uitzonderlijke situatie.  

 
 

RAAD VAN BESTUUR 
 
1.0 Financiën   

De Nationale Loterij besliste om de federatie 
voortaan te steunen met het LOTTO logo en dus 
niet meer met Euromillions. Guy zal met Geert 
overleggen wat dit inhoudt voor VB. 
 

2.0 Varia 
2.1. Geheime stemming voorzitter NSC : Arturo wordt 

unaniem voor vier jaar herkozen als voorzitter van 
de NSC. 

2.2. Defibrillator : Pascal vraagt zich af of een SR 
gevraagd kan worden om op het wedstrijdblad de 
plaats van een defibrillator aan te geven.  Dergelijk 
toestel is verplicht in Wallonië, doch niet in 

2.2.3. plaquettes de changement : le 29/09, le conseil a 
décidé de supprimer l'utilisation les plaquettes. La 
CNA analyse actuellement l'impact de cette 
suppression sur les éventuelles pertes de temps lors 
des changements. Le CA en discutera en temps 
voulu. 
Le règlement de la compétition contient quelques 
articles illogiques (ex art 11.2). La CNA souhaite 
être associé à la rédaction du règlement (et dans les 
délais : début 2023). 

2.2.4. En raison des annulations et des congés 
fréquents (1206 à ce jour) et de la réserve limitée 
d’arbitres, il est parfois impossible pour les 
désignateurs de trouver des remplaçants proche. 
Ainsi, il arrive que l’arbitre pour un match de NAT3 
vienne de 60 km de distance, avec toutes les 
implications financières. En raison du manque 
d’arbitres, il y a également moins d'observations. 
Arturo espère avoir 30 nouveaux SR l'année 
prochaine.   

2.3. Caisse de compensation : Pascal constate que la 
régularisation financière de la saison 2021-2022 n'a 
pas encore eu lieu. Johan vérifiera avec Geert et 
finalisera la régularisation avec Pascal. Chaque aile 
régularise pour ses clubs, et un transfert final entre 
les ailes ramène le solde global à zéro. 

 
 

3.  LIGD 
 

3.1.  Financement des émissions de télévision : Guy & 
Geert étaient chacun en contact séparé avec 
Jannie Haek (Loterie Nationale). Ce dernier a 
confirmé qu'il était illogique que le sponsoring du 
volley-ball ne bénéficie qu'à une seule ligue. La 
situation devrait être clarifiée dans les dix jours. 

3.2.  La LIGD est profondément déçue que VB ait 
annulé le match de barrage entre le dernier de la 
LIGH et le second de la NAT1, alors qu'elle n'avait 
pas pu le faire pour la LIGD l'année dernière. Guy 
explique qu'il s'agissait d'une concession 
exceptionnelle en raison d'une situation 
exceptionnelle. 

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
1.0 Finances   

La Loterie Nationale a décidé de soutenir la 
fédération dorénavant avec le logo LOTTO et 
donc plus avec Euromillions. Guy va discuter 
avec Geert de ce que cela implique pour VB. 

 
2.0 Divers 
2.1. Vote du président de la CNA à bulletin secret : 

Arturo est réélu à l'unanimité comme président 
de la CNA, pour quatre ans. 

2.2. Défibrillateur : Pascal se demande si on peut 
demander à un arbitre d'indiquer sur la feuille de 
match l'emplacement d'un défibrillateur.  Un tel 
dispositif est obligatoire en Wallonie, mais pas en 
Flandre ni en Communauté germanophone. Afin 
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Vlaanderen en in de Duitstalige Gemeenschap. 
Teneinde het onderwerp ten gronde te kunnen 
bespreken zal Guy een situatieschets vragen aan 
de verantwoordelijke homologatie. 

2.3. Verslag RvB 07/11: Jean Paul stelt voor om de 
eerste paragraaf van het ontwerpverslag te 
herleiden tot de essentie (= eerste zin). Er zijn geen 
verdere opmerkingen.  

2.4. EK 2023 :  Dominique meldt dat de FVWB zich 
engageert ten belope van 35.000 EUR.  

2.5. UBO-register: de register is nog niet helemaal 
aangepast. Nochtans zijn het nieuwe adres en de 
actuele samenstelling van de raad van bestuur van 
de vzw al wel verschenen in het staatsblad (op 
20/10).  Claude zal gevraagd worden de UBO te 
updaten. 

2.6. DOL CEV ECH 2023 : deze had vorige week plaats. 
Het resultaat is gepubliceerd op de website VB. 

2.7. BEACH : Dries Koekelkoren werd door VV 
aangeduid als verantwoordelijke van Beach 
Belgium, het label waaronder de gehele werking 
van beachvolley thuishoort. Hij volgt in deze functie 
Johan Van Riet op. Het mandaat van bestuurder 
van VB is niet cumuleerbaar met dat van 
verantwoordelijke Beach Belgium.   

 
Volgende vergadering  
 
Volgende RvB: donderdag 15/12 - 19u30, per TEAMS 

de pouvoir discuter du sujet en profondeur, Guy 
demandera au responsable de l'homologation 
l’état de la situation actuelle. 

 
2.3. Rapport CA 07/11 : Jean Paul suggère de réduire 

le premier paragraphe du projet de rapport à son 
essence (= première phrase). Il n'y a pas d'autres 
commentaires.  

2.4. CHE 2023: Dominique informe le CA que la FVWB 
est engagé pour un montant de 35 000 euros.  

2.5. Registre UBO : le registre n'a pas encore été 
entièrement mis à jour. Cependant, la nouvelle 
adresse et la composition actuelle du conseil 
d'administration de l'ASBL ont déjà été publiées 
au Moniteur (le 20/10).  Il sera demandé à 
Claude de mettre à jour l'UBO. 

2.6. DOL CEV ECH 2023 : il a eu lieu la semaine 
dernière. Le résultat est publié sur le site du VB. 

2.7. BEACH : Dries Koekelkoren a été nommé par VV 
responsable de Beach Belgium, le label sous 
lequel se trouve l'ensemble des opérations de 
beach volley. Il succède à ce poste à Johan Van 
Riet. Le mandat d'administrateur de VB n'est pas 
cumulable avec celui de gérant de Beach 
Belgium.   

 
Prochaine réunion  
 
Prochain CA : jeudi 15/12 - 19h30, par TEAMS 

 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


